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 הדלקת נרות: 

16:18 

 :צאת שבת

17:14 

 :לנשיםתהילים 

 נטע בן עמי

 כבר נושרים העלים בשדרות וגנים
 כבר רוכבות במרום שיירות עננים,

 -וכוכב אחרון שם נחבא אל כליו 
 סתיו...סתיו...סתיו...

 
 כבר יצאו לדרכן אחרוני ציפורים,

 ונשאו הן איתן אחרוני השירים,
 -הרוח באלפי מיתריו ופורט רק 

 סתיו...סתיו...סתיו...
 

 מפליגות אוניות בימים רחוקים,
 מפליגות, מפליגות אל האין אופקים,

 -נאבק, לא יכול עוד הים לגליו 
 סתיו...סתיו...סתיו...

 
 כבר שוקעת העיר בשתיקה עמוקה,
 עוד נושא בליבו מן תפילה עתיקה,

 -עוד נושא בליבו, אך לשוא, אך לשוא 
 סתיו...סתיו...סתיו...

 
 עייפים ולאים בגנים הצללים,

 והכל כה דומם, נעתקו המילים,
 -כבר איננו אוהב, האחד שאהב 

 סתיו...סתיו...סתיו...
  

 סתיו / שמשון חלפי

 :מעבר לשער ישן

15:00 

 :מעבר לשער חדש

18:30 
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 רועי צונץ דבר תורה/ 

בפרשת השבוע שלנו מגיע יעקב לבית אל ושם הוא חולם את "חלום הסולם" על המלאכים שעולים ויורדים בסולם  

 אינסופי שמגיע עד השמים )אז כן, לאבא שלנו יש סולם והוא מגיע ממש עד שמים(. 

מהצד, החיים של יעקב אבינו יכולים להיראות די מייאשים. הוא לא הבכור הביולוגי, אביו אוהב את אחיו יותר,  

אימו מצווה עליו לעבוד על אביו ולגנוב את הברכות של אחיו, עשיו אחיו רוצה להרוג אותו בעקבות זאת והוא  

קום עם רחל, הוא יתחמן אותו ויגרום לו  נאלץ לברוח מהבית, בהמשך לבן ירמה אותו ויחתן אותו עם לאה במ

לעבוד במשך שנים בתנאי תעסוקה לא הגיוניים, אחר כך הוא יברח ולבן ירדוף אחריו, לרחל אשתו האהובה לא  

נולדים ילדים, אחרי שנים ארוכות כאשר כן נולדים ילדים היא מתה בלידת הבן השני ונקברת בדרך ולא במערת  

 ם. המכפלה. נשמע חיים לא פשוטי

 

אולי בגלל זה בפרשתנו ב"חלום הסולם" אלוהים מבטיח ליעקב שעל אף הקושי הוא לא יהיה לבד, אלוהים יהיה  

 איתו: 

יו וַי ֹּאמַר אֲנִי ה' א   לָּ ב עָּ ה ה' נִצ ָּ א-"וְהִנ ֵּ בִיךָּ וֵּ ם אָּ הָּ י אַבְרָּ ב -לֹּהֵּ ֹּכֵּ ה ש  ר אַת ָּ ֶ רֶץ אֲש  אָּ ק הָּ י יִצְחָּ לֹּהֵּ

. לְזַרְעֶךָּ ה ו  נֶנ ָּ לֶיהָּ לְךָּ אֶת ְ ה וְנִבְרֲכו  בְךָּ   עָּ נֶגְב ָּ ה וָּ פֹּנָּ ה וְצָּ דְמָּ קֵּ ה וָּ ָּ מ  ָּ יָּ רַצְת  רֶץ ו פָּ אָּ עֲפַר הָּ ה זַרְעֲךָּ כ ַ יָּ וְהָּ

. בְזַרְעֶךָּ ה ו  מָּ אֲדָּ חֹּת הָּ ְ פ  ְ ל מִש  ה   כ ָּ מָּ אֲדָּ בֹּתִיךָּ אֶל הָּ ִ ךְ וַהֲש  לֵּ ֵּ ר ת  ֶ כֹּל אֲש  יךָּ ב ְ מַרְת ִ ְ ךְ ו ש  ָּ נֹּכִי עִמ  ה אָּ וְהִנ ֵּ

ךְ" י לָּ רְת ִ ַ ב  ר ד ִ ֶ ת אֲש  יתִי אֵּ ש ִ ר אִם עָּ ֶ בְךָּ עַד אֲש  זָּ י לֹּא אֶע   )בראשית כח יג(  הַז ֹּאת כ ִ

ךָ", גם בתוך הקושי תמיד יהיה ליע עֱזָבְׁ ךְ... כִי לאֹ אֶׁ לֵּ ר תֵּ כֹל אֲשֶׁ תִיךָ בְׁ מַרְׁ קב  כמה חשובות המילים "אָנֹכִי עִמָךְ וּשְׁ

 מנוע אינסופי של אנרגיה, של כוח להמשיך. 

 

גולדשטיין הבנות  -חן  של  קולותיהן  כי  בראיון  שיתפה  ילדיה  שלושת  עם  יחד  בעזה  מהשבי  ששוחררה  אלמוג, 

 שנותרו בשבי מהדהדים: "הן ביקשו שלא נשכח אותן ונילחם בשבילן. הן עושות שם הכל כדי לחיות ולשרוד". 

 

אנחנו הכוח שלהם שם בחושך. שלהן הנשים, שלהם הגברים ושל המשפחות. העקשנות שלנו לא לשכוח, ללוות  

הוא המטען, המצבר.   כח,  שנותן  מה  הוא  ישוב  עד שאחרון החטופים  הנושא  לעזוב את  ולא  אותם במחשבות 

חטופים ולשמור עליהם.  ההבטחה האלוהית ליעקב אבינו היא ציווי לבני ישראל בימינו להיות עם המשפחות וה

להמשיך ולהתפלל ולקוות ולהילחם, אפילו אם זה על אוטומט, אפילו אם זה קשה ומתיש ואפילו אם זה נראה  

להם יש תקווה. זאת לא מיסטיקה, אם אנחנו נתייאש הם לא יחזרו, אם התקווה    -חסר סיכוי. כל עוד בנו התקווה  

דרך זו או אחרת את בניו ובנותיו. הם יחזרו, ואנחנו נשמור אותם  עם ישראל יחזיר בסוף ב -תתן לנו כח להילחם  

 בכל אשר ילכו ולא נעזוב. 

 " בְךָּ זָּ י לֹּא אֶע  ךְ... כ ִ לֵּ ֵּ ר ת  ֶ כֹּל אֲש  יךָּ ב ְ מַרְת ִ ְ ךְ ו ש  ָּ נֹּכִי עִמ   "אָּ

 

ל רָאֵּ ית יִשְׁ ינוּ כָל בֵּ יָה, אַחֵּ תוּנִים בַצָרָה וּבַשִבְׁ ין בַיַבָשָה,  הַנְׁ ין בַיָם וּבֵּ דִים בֵּ  .הָעוֹמְׁ

ם יהֶׁ ם עֲלֵּ רַחֵּ וָחָה, הַמָקוֹם יְׁ ם מִצָרָה לִרְׁ יוֹצִיאֵּ אוֹרָה, וְׁ לָה לְׁ אֲפֵּ אֻלָה, וּמֵּ בוּד לִגְׁ  . וּמִשִעְׁ

מַן קָרִיב   ,בַעֲגָלָא ,הָשָתָא  וּבִזְׁ

ן  נאֹמַר אָמֵּ  וְׁ

 שבת של שלום ותקווה! 

 שבת שלום! 
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 תודה

 רגע לפני שנכנס חג או נכנסת שבת באופן קבוע , ובכל פעם,  בסבב של מילואים  כבר חודשיים שאנחנו נמצאים

 . דפיקות בדלת, )ומידי פעם גם באמצע שבוע( 

 .ומשהו ביד אבל תמיד עם חיוך ביישני,, לפעמים זאת בת,  לפעמים זה בן 

 .)וכמובן איזה פתק מרגש בצד (

 . חברים, ואנשים שפשוט רוצים להיות בשביל האחר,  שכנים, ורחוקים יותר בגילאים מגוונים,

 

 .תודהורצינו להגיד לכם , גילינו קהילה תומכת

 .ההתעניינות והחיבוק על מחשבה וחיוך, על הפינוקים, על התזכורת שאתם כאן,

 .על עוגות ומטעמים בצורת לבבות של אנשי סעד שהצטברו לנו על השיש בכל כניסת שבת

 ומרגישים שזכינו.  לא מובן מאליו,

 תודה גדולה!

 

 משוחררים  -ועכשיו 

 שנזכה להחזיר לכם כגמולכם, ולהיות שם גם בשבילכם .

  דביר וטליה בן עמי 

 :ויצאפרשת שבת  – םזמנילוח 

 18:16   הדלקת נרות

 14:00    מנחה

 16:28 מנחה, קבלת שבת וערבית

 הרב ארי סט    הלכה אקטואלית

 06:45   שחרית א'

 08:00  דות המזרחשחרית ע

 08:30   שחרית ב'

 ילדיםתפילת 

 שקמה כספי יניב    שיעור פרשת שבוע

 12:30   מנחה  א'      

 13:30   '      במנחה  

 14:00  מנחה )בבית שנון(

 16:00  דות המזרחמנחה ע

 0016:  אפרת ביליהתהילים לילדים 

 15:16  נטע בן עמים תהילים לנשי

 16:10    מנחה ב'

 41:71   צאת השבת

 :ימי החול –לוח זמנים 

 05:3305:37  זמן טלית ותפילין

 06:00   שחרית א'

 06:45   שחרית ב'

 08:05  הספרבבית שחרית 

 09:0009:03  סוף זמן קריאת שמע

 16:25   מנחה וערבית

 16:3816:38    שקיעה 

 20:10    ערבית 

 21:00  ערבית ב' )שקד ג( 
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 הרב תני )יונתן( פיינטוך דבריו של 

 עם משפחות החטופים במוצש"ק פרשת חיי שרה בכרמי גת בעצרת הזדהות

ובארי   עוז  ניר  ואנשי  פה,  שחלקם  החטופים,  משפחות  עיני  מול  כשעלו  אבל  הערב,  להגיד  דברים  על  חשבתי 

שלמעשה כל אחד ואחת מהם הם חלק ממשפחה אחת גדולה עבור הרבה מהחטופים, אז לפני כל המילים עולות  

לקום    –עצומות הנפש  התחושה שקטונתי, שאני משתאה מול הכוחות והאומץ ות  -תחושות, שהן מעבר למילים  

בעיני   זה מעל הטבע  ולחיות,  ילדים  לגדל  לנשום, להמשיך  נותנים  והחרדה שלא  הכאב  תוך  אל  בבוקר מחדש 

היכולות האלה. ומוצא את עצמי מרגיש שהמילים מאד קטנות מול הצער הזה והכוחות האלה. אז קודם כל אני 

אני לא מייצג את עצמי אלא ציבור גדל והולך שמצטרף  כאן כדי להגיד שמעבר למילים הלב איתכם ואתם לא לבד. ו

 לכאן במוצאי שבתות כבר כמה חודשים.  

 ובכל זאת אנסה לומר עוד כמה מילים. 

אני רוצה לשתף איתכם מחשבה. כשמשה רבנו מגיע כמנהיג למצרים, ופונה אל פרעה שישחרר את עם ישראל,  

מהשבי, מהעבדות, מהמצוקה המטורפת, ופרעה רק מקשיח את ליבו, הוא חוזר אל הקב"ה ששלח אותו, ואומר  

 לו דברים לא פשוטים. אמרת שתגאל אותם, ושלחת אותי... והצל לא הצלת את עמך.

במדרש, החכמים חלוקים בהבנה של המילים האלה. יש קריאה אחת, של ר' עקיבא, ששם בפי משה דברים נוקבים 

אני לא מפקפק בזה שאתה רוצה את טובתם,    –הוא אומר לו    –ומעניינים, ואני אגיד את זה רגע במילים שלי  

ן שיביא אותם לעתיד טוב על הדרך  ומתכוון לגאול אותם. יש לך תכנית, מאד מפורטת, עם תהליך משמעותי ונכו

יש כאלה שסובלים ונמקים פה, ונקברים    – בינתיים, בזמן שהדבר התהליכי הזה מתרחש    – הטובה ביותר. אבל  

 חיים בתוך הבניינים שהם בונים למצרים. 

 ובמילים הנוקבות והחריפות של ר' עקיבא שאותם שם בפי משה:  

 יודע אני שאתה עתיד להצילם, אלא מה איכפת לך באותן הנתונים תחת הבנין?!  

יש פה יהודים שנקברים מתחת לבניין. והקב"ה מקבל את    – בזמן שאתה דואג לצדק יותר שלם ובניה נכונה יותר  

טענתו של משה. ואמנם, ממשיך המדרש, יהיו לזה גם מחירים. בעתיד ובהיסטוריה של עם ישראל. ולמרות זאת  

 הטענה של משה מתקבלת. 

 ר' עקיבא מעלה דילמה דומה לזו שהחברה שלנו עומדת בפניה היום.  

על אלה שמתנגדים לעסקה מטעמים לא ענייניים, אם יש פולטיקאים שפועלים משיקולים זרים, אני לא מדבר,  

 להם אין מחילה. 

לא כי הם לא כואבים את כאבם הנורא של החטופים    –אבל יש כאלה בחברה הישראלית שמתנגדים לעסקה  

לחמאס   נאפשר  העסקה  בעקבות  אם  שנים  כמה  בעוד  יקרה  מה  באמת,  מודאגים  הם  כי  אלא  ומשפחותיהם, 

י אדם נשלם?  איזה מחיר בחי  -להמשיך להתקיים, אולי להתבסס מחדש בשלטון ברצועה ואולי להיבנות מחדש,  

איך יראו החיים בנגב המערבי ובכלל? האם הם יצליחו לכבול את היכולות שלנו להגיב כחלק מהעסקה כך שהם  

 יוכלו להמשיך ולהתקיים כגוף שכל כולו פשע נגד האנושות, מהגדולים שההיסטוריה שלנו ראתה? דילמה מוסרית. 

אני לא מבין גדול בביטחון אבל יכול להיות שיש באמת מחיר. ומצד שני גם כבר יש הישגים לא קטנים ללחימה.  

 וגם הזמן שהחטופים סובלים הוא מרכיב.  

שאצלו מכריעה    – אז בזמן הזה אני מבקש מעצמי וגם ממי שדואג מהמחירים להקשיב לזעקה של משה רבנו  

הדאגה לאותם הנתונים תחת הבניין, כמו אלה שתחת האדמה, במנהרות, בלי אוויר ובלי חיים, שזמנם אוזל.  

 והמשפחות שחיות למעלה משנה ללא אוויר.  

אנחנו   כי  כחברה.  שלנו  ההדדית  הערבות  מתוך  מחיר,  לשלם  מוכנים  ולהיות  לזעקה  להקשיב  צריכים  אנחנו 

משפחה. והלב היהודי שלנו שירשנו בין השאר ממשה רבינו לא יכול לתת לנו להתעלם. וגם כי אם לא נהיה בזה  

יחד אז המחיר יהיה הרבה יותר כבד. כי הקרע שעלול להיווצר בתוכנו אם לא נהיה בזה ביחד, אם חלילה הם לא  

 יחזרו, הוא גם מחיר,  מחיר אסטרטגי. 



5 

 

ריקה, חלולה. בשביל אחדות גם משלמים מחיר. לא מדובר על ויתור על הזהות והאמונות  אחדות היא לא מילה  

וניהול החיים הפרטיים והקהילתיים של כל אחד. אבל במרחב המשותף הגדול שלנו, המדינה היקרה הזו ששייכת  

 ות. לכולנו שיש בה פסיפס של הרבה שונים, צריך לפעמים לפעול מתוך ערבות גם אם יש מחשבות שונ

ר' עקיבא לא מתעלם מהדילמה, מביא את שני הצדדים ששניהם לגיטימיים, אין בחירה אחת שהיא שלמה, אבל  

צריך בסוף לבחור. ואני בוחר שנהיה בזה ביחד, בהשמעת הזעקה של החטופים, שאנחנו נהיה הפה שלהם כי הם  

 לא יכולים לזעוק.  

ולא רק אני, יש כבר עצומה שרצה ברוח הדברים האלה וחתומים עליה כבר הרבה מאנשי הציונות הדתית, מגוש  

 עציון, שמשם יצאה היוזמה, ומעוד מקומות, שתדעו שאתם לא לבד. 

ואם נהיה בזה ביחד, ונעזור להביא עסקה שתחזיר אותם, אני מאמין שזה גם יתן לנו את הכוח והחוסן שדרושים  

לטווח הארוך, לעמוד יחד גם במחירים שיהיו, ולעבוד יחד כחברה בריאה יותר, שתעבור ריפוי שיעזור לנו בעמידה  

 מול אויבינו ויתר האתגרים.

אז צריך שההנהגה שלנו תפעל במהירות האפשרית ובמלוא הכוח כדי לייצר עסקה שתחזיר את כל החטופים, אלה  

 שחיים ואלה שכבר לא בין החיים לצערנו, במהירות האפשרית, כי אין זמן, וכל רגע יקר. 

שלח אורך ואמיתך לראשיה שריה ויועציה ותקנם    –ומתפלל לה' יתברך, כמו שמתפללים בקהילות רבות כל שבת  

 בעצה טובה לפניך. ושיתאפשר להביא את החטופים חזרה הביתה במהרה. 

 תודה 

 . יענקוש זיוון –הביא לדפוס 

 

----------------------------- ------------------ 

 

 

 יתר הקומונר דב

 קהילת סעד היקרה, ה' עמכם!

הרוח של העם שלנו    -בחודש האחרון ציינו בסניף בני עקיבא את חודש ארגון שהיה בנושא "עם אשר רוח בו"  

 ידועה בתור רוח חזקה שלא נשברת בקלות, בזכות הרוח ננצח. 

עסקנו בנושא ולמדנו אותו על ידי פעולות במהלך החודש, ואף יישמנו את הנושא יחד עם צוותי נחשון והחניכים  

 בהתנדבויות שונות בקהילה ומחוצה לה.  

 . החודש האחרון היה עמוס ואינטנסיבי השבטים עמלו בהכנת הצגות, ריקודים וצביעת קירות

      זה רק חודש ארגון - מקווים שלא נבהלתם -אם במקרה עברתם ליד הסניף וראיתם ילדים מלאים בגואש

  .מוזמנים בשמחה לבוא ולהיות חלק מהשבת המרגשת הזו 

 מחכים לכם! 

 הרכזים  ,הצוותים  ,החניכים 

 ותאיר הקומונרית. 
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 כסלו  –חשוון מרדו"ח ועדת דת 

. הקידוש המשותף לכל המשפחות מכל המניינים משדר  קידוש חתניי וכלות תורה ובראשיתאת החודש פתחנו ב 

החץ   זהו  ישראל",  שבטי  "יחד  של  ברור  מסר  והחוצה  לוועדה  פנימה  ובסיס  שלנו  העשייה  להמשך  והכיוון 

 המתגבשת בימים אלו ולצוותים שילוו את הפרויקטים שלנו בשנים הקרובות. 

 

בהרכב הוועדה שמנו דגש על מגוון גילאי, מגוון כישורים שונים, מגוון תחומי עניין של המועמדות    –  ועדת דת

 והמועמדים. ובע"ה בקרוב תיבחר הוועדה ותתחיל לפעול. 

 

מתעניינות ומתעניינים. תודה רבה על ההתגייסות    13הציגו מועמדות להיות בצוות    –  צוות שיפוץ בית הכנסת

והאכפתיות מעתידו של בית הכנסת המרכזי וסביבתו. בימים אלו צוות משותף של מש"א והנהלת הקהילה מגבש  

כל מי שהביע רצון לקחת חלק לשיח ושמיעת רעיו  נות  מתוך המועמדים צוות יותר מצומצם. הצוות יזמין את 

בחשיבה   חלק  לקחת  הציבור  מן  עניין  בעלי  ויזמין  צוותים  לתתי  יתחלק  עצמו  שהצוות  יתכן  בנוסף,  וכיוונים. 

ולהכרעת הקהילה.   לאספה  יגיעו  כללי  ומראה  השיפוץ  לעקרונות  בנוגע  הציבור   שיתוף  בכל מקרה,  משותפת. 

יוכרעו הן  בשטח,  המתעוררות  הבעיות  את  הצוות  ילווה  השיפוץ  להביא    במהלך  אפשרות  תהיה  ולא  בצוות 

 . להצבעות כל דבר. הציבור כמובן יעודכן מדי פעם. צבי קופלד ילווה את הפרויקט מבחינה מקצועית

 

בשעה טובה התקבל ממס רכוש המימון לשיפוץ הצריף. בתיאום עם מנהלת    –  בית כנסת בצריף שנפגע מטיל

תקומה יתווספו לשיפוץ א[ כבש להנגשת בית הכנסת. ב[ שירותים מונגשים. השיפוץ דורש מכרז שיצא בימים  

אלו, ומלווים את הפרויקט מוישל'ה גינזברג ואליסף אש. השיפוץ יערך כשלושה חודשים ומטרתו לחדש את בית  

כנסת תוך שמירה על העיצוב הצריפי שלו, מה שנקרא שימור, כיוון שזהו אחד מן הצריפים הראשונים בסעד.  ה

 בע"ה מכינת יונתן תתפלל בו במהלך השבוע והציבור יוזמן לחזור ולהזמין את המקום לתפילות בשבתות כבעבר.  

 

בשעה טובה בחודש האחרון חזר בית הכנסת להיות פעיל. כמו כן    –   בית כנסת נוסח עדות מזרח בגן רימון הישן

חזרו שיעורי המוזיקה של כרמלה קום בשעות הבוקר וחוגי הגיל הרך אחר הצהרים לפעול בו. זו הזדמנות לומר  

תודה למוישל'ה גינזברג שהיה איש הקשר מטעם סעד על הקבלנים השונים שעבדו בשטח. תודה לאורן סולומון  

תי על הקשר עם הקבלן ודאגה להעברת התרומה לסעד. ותודה מיוחדת לחופני דנין שלא נח ולא שקט  ואורן צרפ

לאורך תקופה ארוכה ודחף את כולנו קדימה על מנת שהדברים יתבצעו והפרויקט יתקדם. בשבועות הקרובים  

. לאחר מכן נתאם עם  עתידים להגיע ארון קודש, ארון סידורים וספריית קודש, מחיצות וריהוט לבית הכנסת

 התורמת מועד להכנסת ספר תורה שגם אותו היא תורמת לקהילת סעד. 

 

המקווה הממוגן צפוי לצאת לדרך עם חברת "טהרת המשפחה". המימון הראשוני נתרם על ידי    –  מקווה ממוגן

הגיעו אלינו. עמותת "טהרת המשפחה"   ודרכה  נעמה סט  יהודיות מארה"ב הנמצאות בקשר עם  קבוצת נשים 

ו לעצמם  נרתמה להוביל את הפרויקט ולסייע בהשלמת המימון לאחר שבנו כמה  מקוואות ביישובי המועצה ורא

נעמה סט,    –זכות לבנות את המקווה הממוגן הראשון בעוטף. הצוות המלווה מטעמנו את הפרויקט בשלב זה  

 אורלי וידס ואנוכי. המקווה יוקם סמוך למקווה הקיים.  

כל הפרויקטים האלו מלווים ומקודמים על ידי אליסף אש מרכז ועדת תכנון, צבי קופלד מרכז הפרויקטים ושרון  

והקידום   הדחיפה  שלהם,  הראשוניים  בשלבים  עוד  ברובם  שהפרויקטים  ולמרות  הקהילה.  מנהלת  בראל 

 המשותפים נותנים תחושת שותפות איתנה שתביא לידי ביצוע  וגמר אי"ה. 
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יחד בבית    ביום רביעי אחר הצהרים  נדליק נר ראשון  גם השנה ,  כמסורת סעד מזה שנים  –  עם הפנים לחנוכה

 מתנדבים. 3לצוות הדלקת הנרות הקהילתית מבוקשים  הכנסת הגדול לפני ההדלקה בבית. 

כסלו,   כ"ו  חנוכה,  של  שני  נר  בבוקר,  בשיתוף הקיבוץ הדתי    –  27.12ביום שישי  חגיגית  תפילת שחרית  נקיים 

ובהובלת בית המדרש להתחדשות. בשנה שעברה בראש חודש כסלו הם באו מרחבי הארץ להתפלל איתנו בים  

 המלח. השנה בקשו לקיים איתנו תפילה בבית בבחינת "מזמור שיר חנוכת הבית". 

   מתנדבים. 4לצוות תפילת שחרית חגיגית מבוקשים 

 

גמ"ח תפילין   –ארוניות עץ בבמה המרכזית של בית הכנסת. אחת  4בקרוב יותקנו   – ארוניות עץ קטנות ייעודיות

לכיפות לאורחים,   –לסידורי ילדים וספרונים לזכרו של יהודה רפפורט, שלישית    –לזכרו של נחום יצחקי. שנייה  

 קופת צדקה.  – רביעית 

ם בברכת  הִיקֵּ יךָ תַבְׁ אוֹר פָנֶׁ ם בְׁ יַן שָלֵּ בִנְׁ ם בְׁ חֵּ ם"  "שַמְׁ קֵּ יךָ תַשְׁ נַחַל עֲדָנֶׁ ךָ וְׁ יתֶׁ ן בֵּ שֶׁ יןֻ מִדֶׁ וְׁ  יִרְׁ

 )מתוך הפיוט כל מקדש שביעי( 

 תרצה 

 

 

 הצגת המועמדים להיות חברי ועדת דת החדשה: 

 בת סעד )הבת של רחל ואריה קרול( מתאמת שיעורים לגיל שלישי ורביעי.   – מיכל אחיטוב[ 1

 + לבין ועדת דת. 60תסייע במאגר מרצים ונותני שיעורים ותיאום בין תרבות  

 

בעלת ניסיון בהנהלת קהילה ובריכוז ועדת קליטה. כיום עובדת בהכנת חומרי למידה לקהילות   -  הילה פורגס[ 2

 שונות ומגוונות. תסייע ברעיונות ותכנים וקידום פרויקט בית מדרש אזורי. 

 

שנים. בשנים האחרונות אני אחראי    10  -נולדתי בקיבוץ )הבן של מיכל ואיתן הימן(, וגר פה כ    -    שילה הימן[  3

לשיבוץ הקוראים במניין הראשון. ענייני הדת קרובים לליבי וחשובים לדעתי, ואשמח לתרום ולהיות חלק מוועדת  

 וד לילדים. דת. בדגש על לימוד הורים וילדים בשבתות ולימוד מתמי"ד בערבים ובכלל לימ 

 

של הנקלטים בשנים האחרונות, מחנך בחטיבה בסעד. ממשיך מהוועדה  מייצג את הגיל הצעיר    –  עמיעד בן עמי[  4

 הקודמת. יסייע ביוזמות למפגשי לימוד לצעירים ועזרה טכנית לקראת חגים. 

 

בן סעד )הבן של רותי ואורי יערי( יסייע בעזרה טכנית לאורך השנה, סידור מקומות בבית הכנסת    –  זיו יערי[  5

 יחד עם ניצן ברביץ ועוד. 

 

נשוי להדר )הבת של לאה ואבי הלפרין( ואב לארבעה. מוסיקאי, מורה למוסיקה בתיכון שער    -    אסף סוברי [  6

ופוסט  בר -הנגב  באוניברסיטת  סוציאלית  לעבודה  הספר  בבית  החברה  -דוקטורנט  בענייני  לסייע  אשמח  אילן. 

לדעתי להתאמץ    והרוח בקהילה. אני מתפלל קבוע במניין הספרדי החל מראשית הקמתו בתקופת הקורונה. חשוב 

 ולייצר חיבורים בין המניין המרכזי ומניין עדות המזרח. 

 

 מתוקף תפקידו כרב הקיבוץ אשר נבחר באספה.   הרב ארי* בישיבות הועדה משתתף  

 , נבחרה באספה לפני שנה וחצי. לשלוש שנים. תרצה אורן –* מרכזת הועדה 
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 החנוך החברתי סיכום תקופתי מ

 . קצת מהנעשה בחודש האחרון קהילה יקרה, 

 השנה בחרנו להתמקד בנושא של “חיבורים”, בכל חודש נרחיב את מעגל החיבורים:   -נושא שנתי 

 חיבור אל עצמי    -חשון

 חלק מקבוצה    -כסלו

 חלק ממערכת   -טבת

 המשפחה שלי   -שבט

 חלק מקהילה   -אדר

 זה העם שלי   -ניסן 

 ארץ מולדת   -אייר

 תורת ישראל   -סיון 

בעז”ה בכל חודש נרחיב את מעגל החיבורים, נעסוק בעומק של כל חיבור ואיך כל אחד ואחת נתרמים ותורמים  

 במעגלי השייכות השונים.

 

"בן אדם, עלה למעלה, כי כח עז לך, יש לך כנפי רוח, כנפי    הרב קוק כתב:  -בחיבור אל עצמיבחודש האחרון עסקנו  

   וימצאו לך מיד” - נשרים אבירים, אל תכחש בם פן יכחשו לך, דרוש אותם

זו ההשראה שלנו שבאנו לעסוק בנושא עם הילדים, ברצון שכל ילד וילדה יכירו את החוזקות שלהם, בהבנה כי  

בכל אחד ואחת מאיתנו יש אור גדול וכי הכוחות כבר קיימים בתוכנו אנו רק צריכים לראות אותם ובעז”ה מתוך  

 מקבוצה.  המקום השלם שלנו עם עצמנו נוכל להרחיב את מעגל החיבור ולהיות חלק

 

ב”ה מיד אחרי סוכות התחלנו את הפעילות בתיכון, ממש משמח ומרגש לראות את הנוער מגיע     -פעילות תיכון

 ולוקח חלק בפעילויות, יש פה נוער מתוק ממש, עם כוחות גדולים ואני מקווה שיחד נעשה דברים גדולים וטובים.  

 תודה גדולה למדריכות התיכון אודם, הלל, ליאור ושילת שמובילות את התיכון באהבה גדולה. 

 

אורי     -חטיבה אליה  טובה הצטרפה  בשעה  והשבוע  בחטיבה  להדריך  בן שאול התחילה  הדס  בתחילת החודש 

זו הזדמנות להגיד    מאחלת להם הצלחה גדולה בתפקיד החשוב.  - אריאל, הדס ואורי עברו לסעד בחודש האחרון

 תודה גדולה לטל סט שהדריכה במשך שנתיים בחינוך החברתי, טל מעריכים מאוד את האהבה והמסירות שלך. 

 

בעז”ה בשבת נציין את שבת ארגון של בנ”ע, בחודש האחרון עמלו רבות צוות ההדרכה וצוות נחשון    -שבת ארגון

תודה גדולה לצוות שמשקיע רבות מזמנו ולתאיר הקומנרית    -  כדי שתהיה שבת ראויה ומלאת חוויות עבור הילדים

 שמובילה את הפעילות בנועם ובחיוך גדול. 

 

 . השנה יריד צדקה לא יתקיים בחנוכה אלא בהמשך השנה בהובלת החינוך החברתי   -יריד צדקה

 

חודשים נכנסתי לתפקיד, המעבר לא היה קל עבורי והציף הרבה אתגרים מקצועיים    3אסיים בנימה אישית, לפני כ

ואישיים ובזכות הארת הפנים הקהילתית, המילים הטובות בשבילים, בהודעות, ובשיחות אני מרגישה שהגעתי  

   .ולכולן  תודה לכולם -למקום טוב ומשמעותי 

 בתפילה לחזרתם המהירה של כל החטופים והחטופות  

 מילכה 
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 קומונריות סעד מספרות

 

   ?)ואיזה שבט זה אומר שאת( והיכן נולדת מתי

 נולדתי וגדלתי באילת, אני משבט רפאל  תאיר כהן

 נולדתי בסעד, ואני בשבט "נריה" )לייכטר(  חיה קופלד

 שבט נחלה  - בבית חולים ברזילי באשקלון תשל"ז  הנדלר )ג'קסון(שירה 

 שנה ואני בשבט המבשר.  50נולדתי בפתח תקווה לפני כמעט  עדי לבקוביץ'

 

 באיזה שנים היית קומונרית בסעד?

 אני הקומונרית עכשיו  תאיר כהן

   (2004) ד"( וגם תשס2002) ב"תשס  חיה קופלד

והמבורך הנמרץ   מפעל החסד המרגש  ביוזמתו של המדריך  הוקם  הי"ד,  יקותיאל  "חסד אמתי" על שם אמתי 

 ידידיה לנדאו בזמן היותי קומונרית בקדנציה הראשונה.  

 ואו … לא זוכרת הנדלרשירה 

 . 94עד  93בשנים   עדי לבקוביץ'

 

  ?מה הביא אותך דווקא לסעד 

 הגעתי לסעד דרך בני עקיבא וכשהכרתי את האנשים המדהימים כאן היה לי ברור שאני סוגרת בסעד.  תאיר כהן

 השייכות והמחויבות לקהילה, וגם בית ילדותי.  חיה קופלד

 גדלתי בסעד ונקראתי למשימה בשנת יג'  הנדלרשירה 

חיפשו קומונרית ושאלו אותי אם אני מוכנה, ובגלל ההיכרות המוקדמת שלי עם הקיבוץ )חגית ומתי    עדי לבקוביץ'

גולן הם דודים שלי( הסכמתי לקבל את התפקיד. החלפתי את רפי סרי שהיה לפני בתפקיד בתהליכי חידוש הסניף  

 בקיבוץ. 

 

   ?מלבד להיות קומונרית, מה עוד עשית בתקופת הזמן הזאת

 כיתה ה' המתוקים. -בנוסף לקומונה אני בבית כולל מנגו תאיר כהן

קופלד הקהילתית,    חיה  ביחידה  במועצה  חברתיים  לשרותים  במחלקה  לאומי  בשרות  הייתי  הייתי  בהמשך 

 סטודנטית לעבודה סוציאלית לצד קומונה בשכר.  

 למדתי במדרשה הנדלרשירה 

 עבדתי בבית הספר בתחום הפורמלי וגם בחינוך הלא פורמלי.  עדי לבקוביץ'

 

   ?איזה הבדל ניכר יש בין התקופה שלך להיום

גם האפשרות להיות חלק מבני עקיבא בגיל  היום יש יותר ילדים בכל שבט, וההדרכה יותר נחשבת.    חיה קופלד

 הבוגר אם אתה לא מדריך, לא היתה בכלל.) היום יש את צוות נחשון( 

פעם היינו עושים השבעה גם לשבט  .  בנינו ספריית הדרכה מטורפת בקלסרים… היום הכל באינטרנט  הנדלרשירה  

 בסעד תחתית לפני השיפוץ…  -נבטים

הסניף היה קטן מאוד והיה ממש צריך לשכנע ילדים להגיע לפעולות. עם זאת צוות המדריכים היה    עדי לבקוביץ'

 איכותי ומסור. 
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  ?לחדשים שעולים לנבטיםמה את מאחלת לשבט החדש, ומה 

לשבט הכנה שעכשיו יהיו נבטים אני מאחלת שנים משמעותיות ומהנות בבני עקיבא, שיצליחו לקבל    תאיר כהן

 כמה שיותר ולצבור חוויות טובות!  

משמעותי   כוח  זה  כי  שלהם  הקבוצה  על  שישמרו  טובים  דברים  ויעשו  שימשיכו  מאחלת  אני  החדש  ולשבט 

 ובהצלחה המון לכל הסניף והחניכים היקרים!! 

 "קדימה בני עקיבא הידד במעלה"    חיה קופלד

 לכו בכוחכם זה והושיעו את ישראל!!כוחו של הנוער הוא עצום! בידכם להשפיע ולשנות את העולם.    הנדלרשירה  

 קדימה בני עקיבא, הידד במעלה!  עדי לבקוביץ'

 

   ?לסעד  תמה את מאחל

 ישמור על המסורות ויחדש גם יוזמות שמתאימות לזמן הזה.  שהסניף ימשיך בפעילותו המבורכת,   חיה קופלד

 שמתוך המשבר והקושי סעד תצמח ותפרח יחד עם כל ישובי העוטף.  הנדלרשירה 

 שקט, שלווה וחזרה עד כמה שניתן לשגרה ברוכה.  עדי לבקוביץ'

 

 ברקאי אפרתי  -הביא לדפוס 

 --------------------------------------------- 

         

 קהילת סעד היקרה 

  -עבורנו  בשבת שעברה חגגנו בקידוש את נישואי בננו יונתן לסיגל. אחרי כל השנים זה עדיין לא מובן מאיליו

החיבוק הקהילתי, הסיוע העזרה ומאור הפנים והשמחה של הקהילה בשמחתנו. המשפחות שלנו שהגיעו מכל  

הארץ ומכל הקשת הישראלית לא הפסיקו להתפעל מחיבוק והאהבה שהענקתם לנו. תודה על הזכות ובתפילה  

 לשמחות רבות יחד.  

 משפחת עקיבא

 פינת המזל הטוב

 ברכות חמות וצרור איחולים

 לאיילת ואורן ברנע

 רכטי והנזי ברנהרדל

 / נין להולדת הנכד

 וריקה ברנעסלע ל ןב

 שתזכו לגדלו בשמחה ובנחת

 

 שלל ברכות

 למרגלית שריד

 ינהלהולדת הנ

 להודיה ואוריבת 

 ורמימרב נכדה ל

 באושר ובאהבהשתזכו לגדלה 

 


